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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 30. november 212
stillet følgende spørgsmål nr. 58 (L 59) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares.

Spørgsmål nr. 58 (L 59):
’’Regeringens forligsparti, Enhedslisten, lægger blandt andet til grund for sin 
opbakning til lovforslaget, at der udleveres for mange høreapparater og henvi-
ser til, at en række kommuner har opgjort, at borgerne ikke henter nye batteri-
er til deres høreapparater. Disse batterier udleveres dog også på apoteker 
m.m. Deler regeringen Enhedslistens opfattelse – og i så fald, hvilken doku-
mentation har regeringen for denne påstand?”

Svar:

Regeringen deler Enhedslistens bekymring for, at nogle udleverede høreappa-
rater er overflødige set fra et fagligt perspektiv. Derfor har regeringen nedsat 
en faglig arbejdsgruppe i regi af Sundhedsstyrelsen, som bl.a. skal vurdere af-
grænsningen af, hvilke patientgrupper som fremadrettet vil have behov for hø-
reapparatbehandling.

Eftersom arbejdsgruppen endnu ikke har afrapporteret, er der endnu ikke 
grundlag for at vurdere og dokumentere omfanget af evt. problemer på områ-
det. 

Med venlig hilsen
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